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BR.0012.6.1.2024 

Protokół posiedzenia 
Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

Rady Miasta Gliwice kadencji 2018-2023, przedłużonej do 30.04.2024 r. 
w dniu 23 stycznia 2024 r., godz. 15.30 

Przewodnicząca Komisji Krystyna Sowa otworzyła posiedzenie Komisji, powitała gości 
oraz radnych i zaproponowała przyjęcie następującego porządku obrad: 

1) Druki sesyjne. 

2) Plan pracy Komisji do końca kadencji. 

3) Sprawy bieżące. 

Nie zgłoszono uwag do zaproponowanego porządku obrad. 

W posiedzeniu udział wzięli: Prezydent Miasta Adam Neumann oraz Naczelnik Wydziału 
Edukacji Mariola Bucher. 

Ad 1) Druki sesyjne. 

Komisja opiniowała następujące druki sesyjne: 

a) Projekt uchwały (druk nr 1143) w sprawie zamiaru likwidacji Technikum nr 6 
w Gliwicach w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego nr 1 w Gliwicach. 

Naczelnik Wydziału Edukacji Mariola Bucher przekazała, że projekt uchwały dotyczy 
likwidacji Technikum nr 6, znajdującego się w Centrum Kształcenia Zawodowego 
i Ustawicznego nr 1 w Gliwicach. W strukturze tej placówki znajduje się także Technikum 
nr 5, kształcące w tożsamych jak Technikum nr 6 kierunkach. W Technikum nr 6 od 2019 r. 
nie został przeprowadzony nabór. Stąd propozycja likwidacji tej jednostki oświatowej, 
która jednak nie zmieni oferty edukacyjnej gliwickich szkół ponadpodstawowych.  

Brak pytań ze strony członków Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Krystyna Sowa zapytała, kto z członków Komisji jest za 
pozytywną opinią do projektu uchwały wg druku nr 1143. 

Wynik głosowania: 6 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

b) Projekt uchwały (druk nr 1144) w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły 
Podstawowej z Oddziałami Integracyjnymi nr 10 im. Juliusza Słowackiego w Gliwicach 
w Zespole Szkolno-Przedszkolnym nr 7 w Gliwicach poprzez likwidację oddziałów 
przedszkolnych.  

Naczelnik Wydziału Edukacji Mariola Bucher przekazała, że pozostałe projekty uchwał 
przewidują likwidację oddziałów przedszkolnych, do których nie uczęszczają dzieci, 
a rekrutacja od lat nie jest do nich przeprowadzana. 

Radna Katarzyna Kuczyńska-Budka zapytała, czy projekty uchwał będą tak naprawdę 
akceptacją stanu faktycznego. 

Naczelnik Wydziału Edukacji Mariola Bucher potwierdziła i dodała, że mają one na 
celu uporządkowanie tego obszaru.  

Prezydent Miasta Adam Neumann dodał, że kilka lat temu było więcej dzieci w wieku 
przedszkolnym, a ostatnie nabory do tych oddziałów przeprowadzone zostały w 2013 r. 
oraz 2014 r. Aktualnie liczba dzieci w wieku przedszkolnym jest dużo mniejsza. Dodatkowo, 
do pewnego czasu Kuratorium Oświaty wymagało, aby miasto zagwarantowało liczbę 
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miejsc w przedszkolach publicznych odpowiadającą liczbie dzieci w wieku przedszkolnym. 
Wskaźnik miał wynosić 1:1. Teraz dopuszczono obniżenie tego wskaźnika. Warto 
zauważyć, że Gliwice mają dobrą ofertę niepublicznych przedszkoli, a dodatkowo część 
dzieci nie uczęszcza do przedszkoli. W ciągu kilku ostatnich lat liczba dzieci w wieku 
przedszkolnym spadła o ok. 700, co przekłada się na 31 oddziałów przedszkolnych. Tego 
nie da się zmienić, więc likwidowane miejsca nie zostaną zapełnione. Kuratorium Oświaty 
oczekuje ruchu porządkującego ten obszar (ze względów organizacyjnych). Ani jedno 
dziecko nie uczęszcza do żadnego z likwidowanych oddziałów.  

Radny Adam Michczyński zauważył, że maleje ogólnie liczba dzieci w wieku 
przedszkolnym i zapytał, czy kwestia ta była analizowana także w kontekście lokalnym. 

Prezydent Miasta Adam Neumann odpowiedział, że w Gliwicach zdarzają się pojedyncze 
przypadki, że rodzice dziecka nie znajdują dla niego miejsca w przedszkolu, w którym by 
chcieli i szukają go w sąsiedniej okolicy. Dodatkowo warto zauważyć, że w grudniu 
zazwyczaj zwalniają się miejsca w przedszkolach, gdyż część dzieci po prostu przestaje do 
nich uczęszczać.  

Radna Katarzyna Kuczyńska-Budka zapytała, czy jest sens likwidować oddziały 
przedszkolne w Szkole Podstawowej z Oddziałami Integracyjnymi nr 10, jeżeli w planach 
jest budowa przy niej budynku przedszkolnego. 

Naczelnik Wydziału Edukacji Mariola Bucher odpowiedziała, że projekt uchwały 
przewiduje likwidację niefunkcjonującego jednego oddziału przedszkolnego w strukturze 
tego zespołu szkolno-przedszkolnego. Docelowo, po modernizacji budynku szkoły, 
przeniesione zostanie tam przedszkole zlokalizowane w budynku przy ul. Mickiewicza.  

Brak kolejnych pytań ze strony członków Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Krystyna Sowa zapytała, kto z członków Komisji jest za 
pozytywną opinią do projektu uchwały wg druku nr 1144. 

Wynik głosowania: 6 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

c) Projekt uchwały (druk nr 1145) w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły 
Podstawowej nr 12 im. Mikołaja Kopernika w Gliwicach w Zespole 
Szkolno-Przedszkolnym nr 2 w Gliwicach poprzez likwidację oddziałów przedszkolnych. 

Brak pytań ze strony członków Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Krystyna Sowa zapytała, kto z członków Komisji jest za 
pozytywną opinią do projektu uchwały wg druku nr 1145. 

Wynik głosowania: 6 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

d) Projekt uchwały (druk nr 1146) w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły 
Podstawowej nr 14 im. Stefana Żeromskiego w Gliwicach w Zespole Szkół 
Ogólnokształcących nr 14 w Gliwicach poprzez likwidację oddziałów przedszkolnych. 

Brak pytań ze strony członków Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Krystyna Sowa zapytała, kto z członków Komisji jest za 
pozytywną opinią do projektu uchwały wg druku nr 1146. 

Wynik głosowania: 6 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

e) Projekt uchwały (druk nr 1147) w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły 
Podstawowej nr 16 w Gliwicach w Zespole Szkolno-Przedszkolnym nr 1 w Gliwicach 
poprzez likwidację oddziałów przedszkolnych. 

Brak pytań ze strony członków Komisji. 
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Przewodnicząca Komisji Krystyna Sowa zapytała, kto z członków Komisji jest za 
pozytywną opinią do projektu uchwały wg druku nr 1147. 

Wynik głosowania: 6 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

f) Projekt uchwały (druk nr 1148) w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły 
Podstawowej z Oddziałami Dwujęzycznymi nr 17 w Gliwicach w Zespole 
Szkolno-Przedszkolnym nr 17 w Gliwicach poprzez likwidację oddziałów 
przedszkolnych.  

Brak pytań ze strony członków Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Krystyna Sowa zapytała, kto z członków Komisji jest za 
pozytywną opinią do projektu uchwały wg druku nr 1148. 

Wynik głosowania: 7 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

g) Projekt uchwały (druk nr 1149) w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły 
Podstawowej z Oddziałami Integracyjnymi nr 21 im. Henryka Sienkiewicza w Gliwicach 
poprzez likwidację oddziałów przedszkolnych. 

Brak pytań ze strony członków Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Krystyna Sowa zapytała, kto z członków Komisji jest za 
pozytywną opinią do projektu uchwały wg druku nr 1149. 

Wynik głosowania: 7 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

h) Projekt uchwały (druk nr 1150) w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły 
Podstawowej Specjalnej nr 25 im. Józefy Joteyko w Gliwicach w Zespole Szkół 
Ogólnokształcących Specjalnych nr 7 w Gliwicach poprzez likwidację oddziałów 
przedszkolnych. 

Brak pytań ze strony członków Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Krystyna Sowa zapytała, kto z członków Komisji jest za 
pozytywną opinią do projektu uchwały wg druku nr 1150. 

Wynik głosowania: 7 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

i) Projekt uchwały (druk nr 1151) w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły 
Podstawowej nr 28 im. Witolda Budryka w Gliwicach w Zespole Szkolno-Przedszkolnym 
nr 14 w Gliwicach poprzez likwidację oddziałów przedszkolnych. 

Brak pytań ze strony członków Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Krystyna Sowa zapytała, kto z członków Komisji jest za 
pozytywną opinią do projektu uchwały wg druku nr 1151. 

Wynik głosowania: 7 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

j) Projekt uchwały (druk nr 1153) w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły 
Podstawowej nr 36 im. Johna Baildona w Gliwicach w Zespole Szkolno-Przedszkolnym 
nr 6 w Gliwicach poprzez likwidację oddziałów przedszkolnych.  

Brak pytań ze strony członków Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Krystyna Sowa zapytała, kto z członków Komisji jest za 
pozytywną opinią do projektu uchwały wg druku nr 1153. 
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Wynik głosowania: 7 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

k) Projekt uchwały (druk nr 1154) w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły 
Podstawowej nr 38 w Gliwicach w Zespole Szkół Ogólnokształcących nr 2 w Gliwicach 
poprzez likwidację oddziałów przedszkolnych. 

Brak pytań ze strony członków Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Krystyna Sowa zapytała, kto z członków Komisji jest za 
pozytywną opinią do projektu uchwały wg druku nr 1154. 

Wynik głosowania: 7 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

l) Projekt uchwały (druk nr 1155) w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły 
Podstawowej z Oddziałami Integracyjnymi nr 39 im. Obrońców Pokoju w Gliwicach 
w Zespole Szkolno-Przedszkolnym nr 4 w Gliwicach poprzez likwidację oddziałów 
przedszkolnych.  

Brak pytań ze strony członków Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Krystyna Sowa zapytała, kto z członków Komisji jest za 
pozytywną opinią do projektu uchwały wg druku nr 1155. 

Wynik głosowania: 7 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

m) Projekt uchwały (druk nr 1156) w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły 
Podstawowej nr 41 im. Władysława Broniewskiego w Gliwicach w Zespole 
Szkolno-Przedszkolnym nr 15 w Gliwicach poprzez likwidację oddziałów 
przedszkolnych. 

Brak pytań ze strony członków Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Krystyna Sowa zapytała, kto z członków Komisji jest za 
pozytywną opinią do projektu uchwały wg druku nr 1156. 

Wynik głosowania: 7 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

n) Projekt uchwały (druk nr 1152) w sprawie zamiaru przekształcenia Przedszkola 
Miejskiego nr 34 im. Kubusia Puchatka w Gliwicach w Zespole Szkolno-Przedszkolnym 
nr 9 w Gliwicach poprzez likwidację dodatkowej lokalizacji prowadzenia zajęć 
dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych. 

Brak pytań ze strony członków Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Krystyna Sowa zapytała, kto z członków Komisji jest za 
pozytywną opinią do projektu uchwały wg druku nr 1152. 

Wynik głosowania: 7 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

o) Projekt uchwały (druk nr 1157) w sprawie zamiaru przekształcenia Przedszkola 
Miejskiego z Oddziałami Integracyjnymi nr 28 w Gliwicach w Zespole 
Szkolno-Przedszkolnym nr 4 w Gliwicach poprzez likwidację dodatkowej lokalizacji 
prowadzenia zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych. 

Brak pytań ze strony członków Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Krystyna Sowa zapytała, kto z członków Komisji jest za 
pozytywną opinią do projektu uchwały wg druku nr 1157. 
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Wynik głosowania: 7 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Ad 2) Plan pracy  Komisji do końca kadencji. 

Przewodnicząca Komisji Krystyna Sowa zaproponowała, aby Komisja zajęła się 
w 2024 r. dwoma tematami: zasadami tworzenia wielkoformatowych murali oraz 
rozbudową gliwickiej infrastruktury sportowej dla dzieci i młodzieży, w tym także powrotem 
do budowy boiska sportowego przy ul. Fizyków.  

Radna Katarzyna Kuczyńska-Budka zaproponowała, aby powrócić także do tematu 
projektu modernizacji Radiostacji Gliwice. Wydane zostało pozwolenie na roboty 
budowalne, ale zaskarżono tę decyzję, więc warto poznać aktualny stan sprawy. Pojawia 
się także pytanie o proces wpisu Radiostacji Gliwice na listę dziedzictwa światowego 
UNESCO. Zgodnie z posiadanymi informacjami, miasto Gliwice zabiegało o to, a na 
ostatnim posiedzeniu Komisji, poświęconemu temu tematowi, Dyrektor Teatru Miejskiego 
Grzegorz Krawczyk zaprzeczył, że były czynione takie kroki. Warto więc zapytać, czy 
miasto zabiega o wpis na listę UNESCO, a jednocześnie jaki jest stan sprawy związany 
z zaskarżeniem decyzji o zezwoleniu na roboty budowalne. Dodatkowo, co w takim 
przypadku z wynagrodzeniem dla wykonawcy projektu? Wspominano, że nie może ono 
zostać wypłacone, póki sprawa się toczy. Komisja powinna poznać aktualny stan sprawy, 
a także plany miasta związane z tą inwestycją.  

Radny Gabriel Bodzioch zaproponował, aby Komisja zapoznała się z działalnością 
Młodzieżowej Rady Miasta Gliwice. 

Przewodnicząca Komisji Krystyna Sowa przypomniała, że temat ten znajdował się 
w planie pracy Komisji Dialogu Społecznego i jeżeli Komisja Dialogu Społecznego poświęci 
jedno ze swoich posiedzeń tej sprawie, to członkowie Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
będą mogli wziąć w nim udział w ramach wspólnego posiedzenia.  

Przewodnicząca Komisji Krystyna Sowa zaproponowała, aby Komisja w 2024 r. zajęła 
się następującymi tematami: 

• zasadami tworzenia wielkoformatowych murali w Gliwicach; 

• rozbudową infrastruktury sportowej dla dzieci i młodzieży; 

• stanem realizacji projektu modernizacji zespołu zabytkowego Radiostacji Gliwice oraz 
mieszczącej się w nim ekspozycji muzealnej; 

i zapytała, kto z członków Komisji jest za przyjęciem powyższego planu pracy. 

Wynik głosowania: 7 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Komisja przyjęła 
plan pracy na 2024 r. (do końca kadencji 2018-2023, przedłużonej do 30 kwietnia 2024 r.) 

Ad 3) Sprawy bieżące. 

Komisja zapoznała się z następującymi dokumentami: 

a) Raport z wykonania w okresie 2021-2022 Programu Ochrony Środowiska dla Miasta 
Gliwice na lata 2021-2024 z perspektywą do roku 2028 (oryginał w aktach sesji Rady 
Miasta z dnia 25 stycznia 2024 r.) – Komisja przyjęła do wiadomości. 

b) Odpowiedź w sprawie umowy najmu pomieszczeń w Zespole Szkół Łączności (w aktach 
sprawy BR.0012.16.23.2023) – Komisja przyjęła do wiadomości. 

Prezydent Miasta Adam Neumann przekazał, że sprawa jest w toku, wobec Dyrektora 
Zespołu Szkół Łączności wykazywana jest duża cierpliwość, aktualnie trwa bezumowna 
dzierżawa tych pomieszczeń. Poczynione zostały ustalenia z dzierżawcą lokalu, który 
zobowiązał się do przeprowadzenia prac porządkowych w trybie pilnym, m.in. związanych 
z instalacjami elektrycznymi. Jednocześnie wyraził on chęć dalszej dzierżawy wszystkich 
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pomieszczeń, stawka preferencyjna będzie naliczana tylko dla tych, w których będzie 
strzelnica, zaś wyższa tam, gdzie prowadzona będzie działalność komercyjna (solarium, 
zajęcia gimnastyczne). Termin bezumownej dzierżawy został ustalony na koniec lutego. 
Wstępnie zaakceptowane zostały warunki dalszej dzierżawy, jednak teraz pada deklaracja, 
że prowadzona będzie tylko strzelnica. Treść nowej umowy została skonsultowana, 
przygotowano jej trzy warianty. Dzierżawca będzie odpowiadał za pomieszczenia, którymi 
zarządza, zgodnie z wymogami bezpieczeństwa. Miasto wykazuje cierpliwość w tej sprawie, 
jednak warunkiem było doprowadzenie lokali do właściwego stanu. Wyrażono też zgodę na 
bezumowne z nich korzystanie do końca lutego 2024 r. Jeżeli do tego czasu aktualny 
dzierżawca nie przyjmie warunków nowej umowy, to będzie zmuszony opuścić 
pomieszczenia i ogłoszony zostanie przetarg na stawkę dzierżawy tych lokali. 
W nieruchomościach, w których zorganizowana jest działalność komercyjna, stosuje się 
stawki wynikające z zarządzenia Prezydenta Miasta w sprawie stawek dotyczących 
prowadzenia działalności gospodarczej. Aktualny dzierżawca nie może być w tym zakresie 
traktowany w sposób uprzywilejowany.  

Radna Katarzyna Kuczyńska-Budka podziękowała za informację i zgodziła się 
z przedstawionym przez Prezydenta Miasta stanem sprawy. Tu rola i zadanie Komisji 
kończą się.  

Radny Marcin Kiełpiński przekazał, że zgadza się z wszystkimi argumentami. 

c) Zawiadomienie o wszczęciu postępowanie nadzorczego w sprawie uchwały w sprawie 
przyznawania pomocy zdrowotnej dla nauczycieli  zatrudnionych w szkołach 
i placówkach, dla których organem prowadzącym jest Miasto Gliwice oraz dla 
nauczycieli emerytów, rencistów i pobierających nauczycielskie świadczenie 
kompensacyjne (w zał.) – Komisja przyjęła do wiadomości. 

d) Rozstrzygnięcie nadzorcze w sprawie uchwały w sprawie przyznawania pomocy 
zdrowotnej dla nauczycieli  zatrudnionych w szkołach i placówkach, dla których 
organem prowadzącym jest Miasto Gliwice oraz dla nauczycieli emerytów, rencistów 
i pobierających nauczycielskie świadczenie kompensacyjne (w zał.) – Komisja przyjęła 
do wiadomości. 

Prezydent Miasta Adam Neumann przekazał, że rozstrzygnięcie nadzorcze dotyczy 
uchylenia w części uchwały. Zastrzeżenia dotyczyły wpisania w uchwale kwoty, zapisanej 
w budżecie miasta, przeznaczonej na pomoc zdrowotną dla nauczycieli (280 tys. zł). 
Wojewoda Śląski uznał, że nie wolno w ten sposób określać zakresu pomocy. Miasto Gliwice 
wzorowało się na obowiązującej w tej sprawie uchwale z Bielska-Białej. Dodatkowo, 
zdaniem Wojewody Śląskiego, nie można w uchwale określać zasad udzielania 
pełnomocnictw. Miasto Gliwice realizuje wypłaty w ramach udzielania pomocy zdrowotnej 
gliwickim nauczycielom, prawnicy aktualnie przeprowadzają analizę, czy należy skarżyć 
rozstrzygnięcie Wojewody. Nie można tworzyć otwartego systemu wypłat, nie dysponując 
środkami finansowymi w budżecie. Decyzja o wniesieniu skargi na rozstrzygnięcie 
nadzorcze jest jeszcze analizowana, jeżeli zostanie podjęta, to złożony zostanie wniosek 
o rozszerzenie porządku obrad najbliższej sesji Rady Miasta o projekt uchwały w sprawie 
wniesienia skargi.  

e) Pismo w sprawie terminów przekazywania dotacji dla przedszkoli niepublicznych 
(w aktach sprawy BR.0012.16.24.2023). 

Naczelnik Wydziału Edukacji Mariola Bucher przekazała, że przepisy ustawowe 
wskazują, że dotacja dla podmiotów prowadzących niepubliczne przedszkola musi być 
wypłacana do końca miesiąca, po przeprowadzeniu wszystkich wyliczeń na podstawie 
przekazywanych danych. Wyjątkami są grudzień oraz styczeń. Dodatkowo zarządzenie 
Prezydenta Miasta reguluje kwestię realizacji płatności. Nie ma możliwości przekazywania 
dotacji niezgodnie z przepisami ustawowymi oraz wewnętrznymi regulacjami.  

f) Prośba o wyznaczenie przedstawicieli Rady Miasta do składu komisji konkursowej 
w celu wyłonienia kandydatów do nagród Prezydenta Miasta za osiągnięcia w dziedzinie 
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twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury (w aktach sprawy 
BR.0012.16.1.2024). 

Komisja ustaliła, że do składu komisji konkursowej w celu wyłonienia kandydatów do 
nagród Prezydenta Miasta za osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, 
upowszechniania i ochrony kultury wytypowane zostaną: Przewodnicząca Komisji Edukacji, 
Kultury i Sportu Krystyna Sowa oraz radna Agnieszka Filipkowska.  

(***) 

Radny Marcin Kiełpiński przypomniał, że rozstrzygnięty został konkurs ofert na 
realizację zadań publicznych Miasta Gliwice w dziedzinie wspierania i upowszechniania 
kultury fizycznej w zakresie szkolenia sportowego dzieci i młodzieży w 2024 r. Jak co roku, 
były oferty, które spełniły wymogi formalne, ale nie uzyskały wsparcia finansowego. Stąd 
pytanie, czy można zmienić proporcje i rozdzielić środki w taki sposób, aby dofinansowanie 
otrzymały podmioty, których oferta spełniła wymagania, a także uzyskują sukcesy 
w działalności sportowej.  

Prezydent Miasta Adam Neumann przekazał, że nie jest w stanie na ten moment 
przedstawić odpowiedzi w tym zakresie, być może należałoby rozważyć zmianę tendencji. 

Przewodnicząca Komisji Krystyna Sowa przypomniała, że jest uchwała w sprawie 
kierunków rozwoju sportu w Gliwicach i Komisja podjęła decyzję, że dyskusję dotyczącą 
ewentualnych jej zmian pozostawi radnym kolejnej kadencji.  

Radny Marcin Kiełpiński zauważył, że można zadać pytanie, czy planowane jest 
zorganizowanie kolejnych konkursów. Może warto także zmienić proporcje i obniżyć kwoty 
dofinansowania dla jednych, aby móc wesprzeć innych.  

Komisja ustaliła, że zwróci się do Prezydenta Miasta z pytaniem, czy wszystkie środki na 
konkursy w zakresie szkolenia sportowego dzieci i młodzieży w 2024 r. zostały 
rozdysponowane, a także czy planowane jest ogłoszenie dodatkowego konkursu. 

(***) 

Komisja przyjęła protokół posiedzenia, które odbyło się 12 grudnia 2023 r. oraz protokół 
wspólnego posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu oraz Komisji Dialogu Społecznego 
z dnia 29 listopada 2023 r. 

(***) 

Nie ustalono terminu kolejnego posiedzenia Komisji. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 

Protokołowała 

(-) Katarzyna Golonka 
Przewodnicząca Komisji 

Edukacji, Kultury i Sportu 

(-) Krystyna Sowa 
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